
Zapytanie  Radnego

Dnia: 09.12.2023 r. zgłoszone przez Radnego Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego: 

Dariusza Cecotkę.

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam zapytanie w sprawie: 

Różowa Skrzyneczka.

Treść zapytania: (Zapytanie składa się w sprawach aktualnych problemów gminy,a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie 
faktycznym, powinno zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jego przedmiotem oraz wynikające z niego pytania – art. 
24 ust. 5 u.s.g.)

1.Opis stanu faktycznego:  

Jedną z moich interpelacji w roku 2022 była tzw „Różowa Skrzyneczka” , czyli weź jeśli 
potrzebujesz, zostaw jeśli masz nadmiar. 

Tak można powiedzieć w skrócie a jest to ogólnopolski projekt, którego celem jest walka z 
wykluczeniem i tabu menstruacyjnym oraz ułatwienie dostępu do środków higieny osobistej dla 
kobiet. Takie skrzyneczki powstają w szkołach podstawowych, średnich i innych użyteczności 
publicznej. 

Po złożeniu interpelacji we wrześniu 2021 roku, w odpowiedzi na interpelację, otrzymałem 
zapewnienie ze będzie ona uwzględniona w budżecie na rok 2022 i tym samym program będzie 
realizowany, również w Piotrkowie Trybunalskim. 

Że projekt nie wszedł i nie dostał dofinansowania postanowiłem w kolejnym Zapytaniu Radnego dnia 
29.05.2022 r. w tej sprawie zapytać co tymi skrzyneczkami w liceach i szkołach ponadpodstawowych, 
dostałem wtedy następującą odpowiedz: 

„Odpowiadając na Pana zapytanie, uprzejmie informuje, że w bieżącym roku budżetowym nie 
zabezpieczono środków finansowych z przeznaczeniem na przedmiotową inicjatywę...”

2.Treść zapytania: 

1. Moje pytanie jest następujące, kiedy i czy będzie wprowadzony ten projekt?

2. Czy zapewniono środki z rezerwy budżetowej na 2024 na ten projekt?
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